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To: A.
5128

i

ll; 5.1.2e 512) 5.1. invws.nl

Ce: 5.1.2e 5.1.2e 1. Dminvws.nl]; A. ) @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Tue 9/29/2020 9:37:05 AM

Subject: RE: Verzoek: cesprek IEEE- terugkoppeling

Received: Tue 9/29/2020 9:37:16 AM

Hoi 51.2

Zojuist even gecheckt bij de AP. Het Secretariaat vanjEEER kan contact opnemen met secretariaat van AP bestuur

HELE, die de agenda van[IEEE chert. Haar telefoonnummer isBEEN Email:

RPE @autoriteitpersoonsgegevens.nl

De AP gaf nog aan dat het nu ( met de maatregelen) wel een video meeting zou worden. Qua tijdsinschatting zou een half uur tot

driekwartier volstaan, zeker nu het digitaal gebeurt.

Mijn voorstel is dat de secretariaten even kijken wat qua planning mogelijk is. Uiteraard is wat meer tijd fijn, maar het moet ook

mogelijk zijn.

Groeten,

5.1.2e

Van:IEEHE e@minvws.ni>
Verzonden: maandag 28 september 2020 17:13

SRR EE) <]
Onderwerp: RE: Verzoek: gesprek terugkoppeling

Hoi, ik vraag me wel af wat ze dan met elkaar gaan uitwisselen inhoudelijk in een half uur? Minus inloop en voorstelrondje heb je
effectief nog maar 20 minuten voor een complex juridisch vraagstuk. Dan wordt het meer een beleefdheidsgesprekje, denk ik,

waarinIEEE nog eens de urgentie onderstreept? En is het dan zinnig om daar met 4 man vanuit ons te gaan zitten? Groeten,

BE

van:IEEMEE0 invws.n>
Verzonden: maandag 28 september 2020 16:53

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Verzoek: gespre terugkoppeling

Hoi 51.2

,

Dankjewel! Een half uur lijkt me ook wel voldoende. Inderdaad is het dan het meest praktisch de secretariaten aan elkaar te

koppelen. Bij de AP gaat het dus om het secretariaat van de vice voorzitter.

Als ik daarvoor nog een naam moet achterhalen, dan hoor ik het graag!

Groeten

5.1.2e

van:IEEE)EEE0 ninvws n>Verzonden: maandag 28 september 2020 16:10

Aan: 5.1.2e 1.

i

s.nl>; minvws.n|>

CC: 5.12e 5.1.2e
i

3 2< minvws.nl>

Onderwerp: RE: Verzoek: eesorck CEIterugkoppeling

Hoi

Heb metaLhet is akkoord, hij had het zelf over een half uur.

Hoe lang denk jij (of jullie) dat er nodig is voor het gesprek? Wel de wens om het zo kort mogelijk te houden door haar drukke

agenda.
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Ik <n[EEdan mailen om een afsprazk in te plannen.
Ik zal dan ook gelijk vragen hoe het dan verder gaat met de voorbereiding.

Groeten,

Verzonden:

a
28

er
2020 10:13

@minvws.nl>; 1. <EAEM @ minvws.nl>

cc: 512e 51.2e ) < @minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Verzoek:Porgy
Hoi [EE

Dank voor de terugkoppeling. Het wordt door de AP wel gezien in verband met de Amvb en voortzetting van de Corona opt in. We

hebben dit gesprek in dit verband ook nodig voor uitleg en goodwill. Ik denk niet dat we dit nu op de lange baan kunnen schuiven.

Wij willen immers iets van de AP en zij zien dit gesprek als onderdeel van het proces om daar te komen.

Daarom zou mijn voorstel zijn te proberen dit gesprek op korte termijn te laten plannen. @ EEN, hoe zouden we dat het beste

kunnen aanpakken?

@minvws.nl>

Groeten en dank

Verzonden: vrijdag 25 september 2020 19:01

Aan: 5.1.2e A. @Dminvws.nl>; minvws.nl>

CC: CRIN) < : @minvws.nl>; 2 minvws.nl>

Onderwerp: RE: Verzoek: gesprek EAE IEEEterugkoppeling

IEE
Ik

el
FH eind van de middag. Hij gaf aan dat een gesprek op korte termijn dan wel echt noodzakelijk zou moeten zijn,

is NU ook ontzettend druk met alles rondom de crisis.

Dus het ligt denk ik aan de insteek van het gesprek: gaat dit ook over het akkoord gaan met de AmvB, of zou het een algemener
gesprek zijn over de uitdrukkelijke toestemming? In dat laatste geval zou het dan waarschijnlijk beter op een later moment

kunnen.

Groeten,

Verzonden: vrijdag 25 september 2020 16:42

Dminvws.nl>

i m——RE: Verzoek:por, Wd ——EE
Hoi EES

,

Ja, inderdaad zal dit een fysiek gesprek zijn. Hebje het al kunnen bespreken met EiE&

Groet en dank

Verzonden: vrijdag 25 september 2020 10:40

Aan: :
EE (@ minvws.nl>;

cc: 5.1.2 512e

Re Eg] ) BEREI @ minvws.ni>

Onderwerp: RE: Verzoek: gespre EEE en IEEE“re
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«IIE
Zeker een positieve ontwikkeling, interessant dat ze hier zelf mee komen. Ik neem trouwens aan dat het dan zou gaan om een

fysiek gesprek?

Vanmiddag leestBE ce AmvB en bel ik nog met hem, dus zal dit gelijk even voorleggen.

Groeten,

Van:BEEHB @minvws.ni>
Verzonden: donderdag 24 september 2020 20:30

Aan: @ minvws.nl>

CC: 51.2e 51.2e |g 5.1. @minvws.nl>; ) < @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Verzoek: gesprek EES IEEE
- terugkoppeling

Hoi,

Helemaal mee eens dat dit een positieve ontwikkeling is. We zijn ons tot nu toe steeds aan het verdedigen, dit voelt als een

opening tot een gesprek. Ik ben ook wel heel benieuwd hoe zij naar het bredere vraagstuk kijken. Uiteraard zullen ze dat vanuit

hun rol blijven doen, maar wie weet biedt het enige opening.

BE stelt voor dat vanuit DIERRLER of ik aanschuiven. Dus wat ons betreft helemaal eens met je voorstel.

Groeten,

var:ICES)SEEc inv n>
Verzonden: donderdag 24 september 2020 20:17

Aan

CC: @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Verzoek: gesprekEa= lenIEEterugkoppeling

ti

Het verzoek van de Vice voorzitter was om te spreken metIEEEVanuit de gedachte van acute zorg,

omdat dit het aangrijpingspunt is. Het lijkt mij 11g belangrijk dit verzoek in te willigen. Uiteraard -zoals ik schreef-is het

ook belangrijk dat DI aansluit.

En inderdaad goed voorbereiden is belangrijk. Ik zie het als een positieve ontwikkeling. De AP is blij met de snelle actie

AmvB en welwillend. Laten we daar gebruik van maken.

Als jullie hier heel anders over denken, dan hoor ik het uiteraard ook graag.

Groeten en fijne avond,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:HEEBB @minvws.o>
Datum: donderdag 24 sep. 2020 8:08 PM

Aan:

Kopie: ERICA ET) <1

Onderwerp: RE: Verzoek: gesprekiRil

Aminvws.nl>, ) @minvws.nl>

A ) @minvws.nl>

en INKECINE tervekoppeling
Hallo,
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Dat is een interessante ontwikkeling! Hoe kwamen ze daar zo op? Het is natuurlijk een kans om deze lastige situatie met ze te

bespreken. Wel een gesprek wat we even heel goed moeten voorbereiden.

Ik heb het even voorgelegd aan[fEl Waarom trouwens gesprek met/ via CZ? Aangezien het onderwerp vooral bij DI ligt.

Groeten,

Verzonden: donderdag 24 september 2020 17:31

<EARL @minvws.nl>

Onderwerp: Verzoek: gesprek[EXEN en IEEECNIN- terugkoppeling

Urgentie: Hoog

BesteBn anderen cc,

Naar aanleiding van mijn gesprek met de AP vandaag over de Corona-opt-in, heeft de AP het verzoek gedaan tot een gesprek

tussen de vice voorzitter van de APIEEE --EEEHet onderwerp van gesprek is de uitdrukkelijke

toestemming (Wabvpz) bij het delen van gegevens in spoedsituaties/acute zorg. Het bredere kader waarin de Corona-opt-in nu

specifiek voor Covid19 een noodmaatregel is, zou dan onderwerp van gesprek zijn. Hoe het juridische kader uitwerkt.

Het gesprek is ons inziens een goed voornemen, want aanleiding is de Amvb die de Corona-opt-in een juridische basis moet geven

en het kunnen voorzetten van de gedoogmaatregel tot die Amvb er is. Het gesprek zou kunnen helpen goodwill te creéren en ook

het standpunt van de AP helder te krijgen.

Verder was de AP welwillend en vonden ze het goed dat de Amvb al volgende week voor advies zou komen. Dat helpt om iets

tastbaars te laten zien aan het college van bestuur. Als de Amvb in goede aarde valt ( goed advies), dan kunnen we wel verwachten

dat de AP bij haar advies zal aangeven dat de noodmaatregel tot de Amvb er is kan doorgaan. Uiteraard onder de voorwaarde dat

ze zich kunnen vinden in de argumentatie en de voorwaarden. Dit gesprek kan ook een goede bijdrage leveren.

Mijn voorstel zou zijn op korte termijn een gesprek te laten plannen, waarbij dan ook een collega van DI en ondergetekende van

WJZ aansluit ( naast natuurlijk jij/CZ).

@ 512: mijn vraag aan jou is of jij dit verzoek zou kunnen doorgeleiden c.q. of CZ het eens is met deze werkwijze? Zouden we dan

de secretariaten van de DG en de vice voorzitter AP aan elkaar kunnen linken om een afspraak te maken?

Groet en dank,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Wetgeving en Juridische Zaken

Parnassusplein 5, 2511 VX Den Haag

Email: minvws.nl

Tel:


